
KS Stari Vodmat
' Vodmat v družbenem ptanu občfne - Svet krajevne skupnosti je
na zadnji seji razpravljal o dogovoru o temeljih družbenega plana za
prihodnje obdobje. V planu so v glavnem upoštevane želje krajanov,
med katere štejemo: priključitev 8 stanovanjskih blokov na vroče-
vodno omrežje, sanacijo plinskega omrežja na območju KS, ureditev
zelenih in cestnih površin ter otroških igrišč, postavitev javne tele-
fonske govorilnice na vogalu Njegoševa-Bohorrčeva, postavttev"
semaforja Grablovičeva-Zaloška, črpališče vode za gašenje poža-
rov, zagotavljanje enakomerne in zadostne preskrbe z živili ter na
področju SLO in DS stalno povečevanje obrambne in zaščitne spo-
sobnosti krajanov. Glede priključitve na toplovodno omrežje pa se
bodo z predstavniki KS v novembru pogovarjali z delovnimi organi-
zacijami o možnosti sofinanciranja priključkov.

• • •

Opravilf so vellko delo - V naši največji delovni organizaciji
Univerzitetni klinični center je bilo v prvem polletju 1985 povprečno
zaposlenih 6917 delavcev, ki so ustvarili 10.055 milijonov dinarjev
prihodka. V tem času se je na 4039 posteljah, ki so na voljo za
h&spitalno zdravljenje, v vseh tozd zdravilo 49.441 bolnikov. Dose-
ženi uspehi v delu in poslovanju so brez dvoma rezultat vseh zdrav-
stvenih delavcev pri izvajanju dogovprjenih strokovnih in stabilizacij-
skih ukrepov.

* * *

Nova knjižnfca in čitalnica - Teče široka akcija za ureditev nove
knjižnice na Vodmatu. Knjižnica z več sto knjigami bo v prostorih
doma borcev NOV in invalidov (lesena baraka) v Malenškovi 1.
Prostori bodo estetsko urejeni in opremljeni s sodobnim inventar-
jem. Predvidena investicija bo znašala 4,500.000 din. Od te vsote
odpade na opremo 3,000.000 din.

* * •

Učenci Gradisovim upokojencem - V okviru proslav 40-letnice
Gradisa se je v telovadnici šole dr. Jože Potrč zbralo preko 170
Gradisovih upokojencev. Srečanja se je udeležil tudi predsednik
zveze društev upokojencev. SRS Avgust Bategel. Uvodni govor je
spremljal bogat in prisrčen kulturni program, ki so ga pripravili
učenci osnovne šole. Ob zaključku srečanja so si udeleženci skupno
z učenci višjih letnikov ogledali film »Gradis skozi 40 let«. Ob
pogledu na mehanizacijo, tehnojogijo in dosežene uspehe se bo
mogoče tudi kdo izmed najmlajših prihodnje leto v usmerjenem
izobraževanju odločil za gradbeni poklic, saj kadrov v gradbeništvu
nikoli ni dovolj.

• * *

Pregled stanja CZ in požame varnosti - Štab CZ, svet KS in svet
- stanovalcev so v juniju prek komisij oziroma hišnih svetov pregledali

dejansko stanje CZ in požarne varnosti na Starem Vodmatu. Pregled
je zajel 802 stanovanji z 2191 stanovalci. Komsije so ugotovile, da so
hišni sveti seznanjeni z osnovnimi pravili požarne varnosti. stano-
valci pa v večini primerov le prek brošure, oziroma delno na semi-
narju CZ. Nadalje so ugotovili, da so skora; povsod odstranili staro
šaro in vnetljive snovi s podstrešij, stopnišč in iz kleti. Slabo pa je
stanje opremljenosti požarno varnostnih naprav, saj hiše v večini
primerov nimajo gasilskih aparatov, oziroma jih več kot polovica
manjka, pa še ti so bili polnjeni in pregledani pred leti. Ustrezno
urejeni in opremljeni pa so vsi poslovni prostori. Povsod so bili ob
navzočnosti predsednika BS sestavljeni zapisniki. Rok za odpravo
pomanjkljivosti je bil do konca oktobra, zato bodo komisije v mesecu
novembru ponovno pregledale stanje po hišnih svetih.
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